
Snežienky v záhradách 
zvestujú, že sa už jar 
ujíma svojej moci 
a slnko roztopilo sneh 
aj v tých najtemnejších 
kútoch. V „plnej kráse“ 
sa obnažilo to, čo sme 
za tie dva - tri zimné 
mesiace „našporili“ 
pod snehom. Nuž, hanba 
nám, milí Bánovčania. 
Toľko odpadkov okolo 
činžiakov, ale aj okolo 
inštitúcií iba svedčí 
o našej „civilizovanosti“. 
A tak sme sa rozhodli, 
že si na najväčších 
neporiadnikov posvietime 
aj s fotoobjektívom. 
Menovite začneme pekne 
skraja mesta. Autobusová 
stanica na Partizánskej 
ceste neďaleko vysokej 
školy bola celý rok 
žiarivým príkladom 
toho, že nemá „pána“. 
Neuveríte, v piatok ráno 
ju pozametali! Konečne! 
Ale iba betón, trávnaté 
porasty so zeleňou sú stále 
plné odpadkov.  Alebo 
neďaleká stredná odborná 
škola, naša tatrovka. 
Prečo je jej okolie posiate 
papiermi z rôznych 
nápojov a sladkostí, 
množstvom ohorkov 
a plastov? (Neveríte? 
Pozrite si facebook 
Bánovské noviny.) Kdeže 
sú tie časy, keď nás riaditeľ 
školy zobral na koberec 
a pohrozil znížením 
známky z chovania 
už len za to, že nám 
nechtiac z vrecka vypadol 
papierik  z cukríka! Nuž 
doba sa mení. Aj my 
viac nakupujeme, viac si 
doprajeme a tým aj viac 
rozhadzujeme okolo seba... 
Takže sa asi pustíme do 
prevýchovy formou kritiky. 
Bordelári „tešte sa“!
 Alena Borszéková, 
 šéfredaktorka   

Mimoriadna 
zima si 

vyžiadala aj 
mimoriadne 
množstvo 
posypového 
materiálu. 
A teraz aj 
mimoriadne 
nasedenie 
síl na jeho 
odstránenie. 
Mesto začalo 
s čistením 
mesta skôr ako 
inokedy...

Počas zimy sa sťažu-
jeme, že nie sú posypané 
chodníky a  teraz zas, že 
je štrku všade tak veľa, že 
sa nedá chodiť. A  všade 
a  práši... Minulý týždeň 
začalo mesto prostredníc-
tvom pracovníkov zamest-
naných  na aktivačných 
prácach, ale aj pracovníkmi 
firmy Tedos s  čistením 
mesta od posypov. Ako 
potvrdil riaditeľ Tedosu 
Robert Baran, v  tomto 

roku ho minuli takmer 
štyrikrát viac ako po iné 
zimy, celkom asi 280 ton 
kamennej drte a 75 ton soli. 
A  teraz ho z  ciest a  chod-
níkov pozbierať bude 
naozaj dosť náročné na pra-
covné sily, mechanizmy aj 
na � nancie. Tedos zakúpil 
aj nové „fukáre“, ktoré pred 
zametacím vozidlom  roz-
rušujú ujazdené kamenivo 
a  z  obrubníkov zhadzujú 
na rovnú vozovku pod 
zametací mechanizmus 
(na foto). I  keď minulý 
týždeň narušil práce dážď, 
akonáhle to bolo možné, 

stroje i ľudia vyšli do ulíc. 
Na jednej strane sa síce 
neprášilo, na strane druhej 
premočený štrk bol dvojná-
sobne ťažší. 

Mesto vypracovalo 
harmonogram čistiacich 
prác vždy na týždeň 
a  apeluje na občanov, aby 
dodržiavali termíny a upo-
zornenia, aby na uliciach 
neparkovali v  čase, keď 
tam bude naplánované 
zametanie. Veď práve 
občanom by malo záležať 
na tom, aby mali pod 
oknami vyzametané chod-
níky a  ulice. V  prípade 

nedodržania prechod-
ného zákazu parkovania 
môže podľa informácií 
prednostky Alexandry 
Gieciovej hroziť aj pokuta. 
Súčasne s  čistením ulíc sa 
začalo aj s opravou výtlkov. 
Najskôr tam, kde to bolo 
nevyhnutne nutné, potom 
by sa opravy výtlkov začali 
podľa harmonogramu. 

Týždenný harmo-
nogram čistiacich prác 
(nájdete ho na facebooku 
Bánovské noviny alebo 
na w w w.banovce.sk)  
môže ovplyvniť počasie, 
preto sa bude aktuálne 

upravovať. Vedenie mesta 
i vedenie Tedosu odhaduje, 
že by sa celé mesto od 
mimoriadneho množstva 
posypového materiálu 
mohlo vyčistiť do troch 
až štyroch týždňov, podľa 
počasia. Už je len na 
občanoch, aby si upratali 
aj množstvo odpadkov pod 
oknami bytov, čo doteraz 
milosrdne zakrýval sneh. 
Aby sme o  mesiac sviatky 
jari privítali dôstojne, ako 
sa na civilizovaných ľudí 
patrí. Bez neporiadku 
okolo seba... Text a foto: 
 Alena Borszéková
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Odštartovalo čistenie ulíc
Ak chcete mať pozametanú ulicu či chodník pod oknami bytu, neparkujte tam! Na margo

Televízne 
zemetrasenie
Doteraz voľné 
programy sa 
spoplatňujú

Diskusia 
o zmene dopravy 
na Dubničke 
bude 9. marca 
v ZŠ Gorazdova
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Poslanci skladajú účty voličom
v polovici volebného obdobia

Dlhodobý problém 
s  touto komunitou a  zlé 
nastavenie podmienok 
pre riešenie tohto javu 
v minulosti spôsobilo úplné 
zdevastovanie obytných 
domov č. 782, 783 a  784. 
Je mojou prioritou, aby sa 
tieto obytné domy vypratali 

a  asanovali. Vzhľadom na 
to, že spomínaná komunita 
je problematická,  navr-
hujem riešiť tento problém 
so súkromným investorom 
mimo danej lokality a to na 
okraji mesta. Samozrejme 
by investor v  spolupráci 
s MsÚ zabezpečil výstavbu 

bytov nízkeho štandardu 
len pre občanov, ktorí majú 
v Bánovciach nad Bebravou 
trvalý pobyt. 

A la r mujúc i  s t av 
komunikácií a  chodníkov 
je stále oblasť, ktorá nie 
je riešená adekvátne. 
Taktiež tohtoročná zima 
výrazne prispela k  znač-
nému poškodeniu cestnej 
infraštruktúry. Verím, že 
pomocou PPP projektov 
bude možné konečne tento 
nevyhovujúci stav riešiť 
už počas tohto roka. Som 
rád, že bola dokončená aj 
práca na výmene svietidiel 
v  meste, akurát v  menšom 
rozsahu, ako bol pôvodne 
zámer. Týmto dosiahnuté 
úspory môžeme využiť aj 
pri obnove spomínaných 
komunikácií. 

Nemôžem sa nezastaviť 
pri probléme týkajúceho 
sa neporiadku a  čistoty 
v  meste. Jedna vec je práca 
aktivačných pracovníkov 
mesta a  druhá náš vzťah 
k  odpadkom a  neporiadku 
na našich uliciach, okrajo-
vých častiach nášho obvodu. 

Je pravda, že práca so spo-
mínanými pracovníkmi nie 
je jednoduchá, ale nedokon-
čená práca je dosť častým 
javom. Mrzí ma, že sepa-
rovanie odpadu občanmi 
je stále na nedostatočnej 
úrovni čo má za následok 
zvyšovanie cien za likvidáciu 
a  odvoz odpadu. Iste svoju 
dôležitú úlohu má aj osveta 
a vzdelávanie v tejto oblasti, 
ale každý musíme začať od 
seba. Som presvedčený, že 
si občania v  našom obvode 
nájdu cestu k nakladaniu 
a  separovaniu odpadov, 
aby sme to nemuseli riešiť 
zvyšovaním cien. Na záver 
chcem všetkým popriať veľa 
životného elánu,  tvorivej 
kritiky a trpezlivosť pri rie-
šení problémov mesta.

 Miroslav Libič

Môžem konštatovať, 
že jednotlivé body môjho 
programu sa mi darí 
pomaly úspešne napĺňať. 
Neboli to ľahké úlohy, lebo 
s niektorými som sa musel 
popasovať aj viac rokov. 
Medzi tie prvé patrili zmena 
územného plánu, ktorá 
priniesla nové stavebné 
pozemky v mestskej časti 
Biskupice. Tento nekonečný 
proces trval tri roky. Dnes 
majú možnosť mladí ľudia 
stavať si rodinné domy v Bis-
kupiciach a nemusia odchá-
dzať do iných obcí. Veľmi 
tvrdo nás skúšala výstavba 
rýchlostnej cesty R2. Jednak 
veľa času zaberala samotná 
príprava výstavby a ešte viac 
realizácia výstavby. Môžem 
konštatovať, že samotné 
vedenie stavby sa snažilo 
udržiavať poriadok, ale 
vždy to nebolo zabezpečené 
v spokojnosti občanov. 
Najviac problémov spôso-
bovala doprava materiálu na 
stavbu. Bolo veľa sťažnosti 
od občanov u  mňa, ako aj 
na MsÚ. Veľmi ma mrzí, že 

zo strany dodávateľa stavby 
bolo prisľúbené položenie 
nového asfaltového koberca 
od križovatky až po R2, 
ktoré nebolo zrealizované. 
Na viacerých sedeniach sa 
sústavne do toho tlačilo, kde 
nakoniec sa zrealizovala len 
oprava jednotlivých úsekov 
danej cesty III. triedy. 
Z  daných požiadaviek sa 
podarilo položiť asfaltový 
koberec na ceste k cintorínu. 

Veľmi dôležitou úlohou 
pre Biskupice bola výstavba 
kanalizácie. Dva mesiace 
trvali prípravné práce a deväť 
týždňov samotná realizácia. 
Nikto tomu nechcel veriť, že 
sa to v takom krátkom čase 
stihne. Môžem konštatovať, 
že práce prebehli v stano-
venom čase a v spokojnosti 
občanov. Minulý rok bol čas 
na napojenie jednotlivých 
domácnosti na novovybudo-
vanú kanalizáciu, kde bola 
dosiahnutá pripojiteľnosť 
91%. Tie domácnosti, ktoré 
nemohli z rôznych dôvodov 
túto prípojku zrealizovať, po 
konzultáciách tak vykonajú 

v jarných mesiacoch tohto 
roku. 

Veľmi som bol zasko-
čený zatekaním strechy 
na kabínach v športovom 
areáli. Bolo nutné dorobiť 
konštrukciu krovu a položiť 
novú strešnú krytinu. 
Konštatujem, že pôvodná 
krytina vydržala 11 rokov 
a pýtam sa, kto je za daný 
stav zodpovedný? Musím 
poďakovať poslancom, že 
našli pochopenie k danej 
situácii a vyjadrili podporu 
na riešenie tohto problému. 
Z technických príčin 
bola odstránená socha sv. 
J.  Nepomuckého od rieky 
Bebrava a po reštaurovaní 
bola umiestnená pri kul-
túrnom dome a rieke Radiša. 
Taktiež musím spomenúť 
rekonštrukciu chodníka 
medzi SAD a Biskupicami, 
kde bol chodník nanovo 
položený. Nemalé úsilie 
bolo venované zhotoveniu 
nového LED osvetlenia. 
K osvetleniu tmavých miest 
na začiatku obce by malo 
dôjsť v tomto roku. Pokiaľ 
budú tieto svietidlá dopl-
nené, môžem za Biskupice 
vysloviť spokojnosť. Chcem 
touto cestou poďakovať 
občanom za pomoc pri udr-
žiavaní poriadku počas spo-
mínaných stavebných prác. 
Nemalú pozornosť som 
počas týchto dvoch rokov 
venoval úprave verejnej 
zelene, koseniu trávnikov 
a udržiavaniu poriadku na 

miestnom cintoríne, ako 
aj na verejných priestran-
stvách celej mestskej časti. 

Musím kriticky pou-
kázať na zlý prístup vedenia 
povodia k úprave korýt riek 
Radiša a Bebrava. 

Dobre vieme, že dolná 
časť Biskupíc je záplavové 
územie, i napriek tomu zo 
strany povodia sa nereali-
zujú požadované opatrenia 
na zabránenie vytopenia 
rodinných domov. Popri 
uvedených akciách bolo 
nutné zabezpečovať aj 
kultúrny a športový život. 

Kultúrne akcie sú zabezpe-
čované podľa schváleného 
plánu akcií občianskym 
výborom na celý rok. 
V  rámci VZN občiansky 
výbor riadi a koordinuje 
činnosť jednotlivých zložiek 
pôsobiacich v danej mestskej 
časti. V Biskupiciach pôsobí 
TJ Sokol Biskupice, ktorá 
má žiacke, dorastenecké 
a  mužstvo dospelých a tiež 
stolnotenisový oddiel. DHZ 
má mužstvo dospelých. 
Nesmieme zabudnúť aj 
na seniorov, ktorí svoje 
aktivity realizujú v klube 
dôchodcov. Občiansky 
výbor so všetkými veľmi 
úzko spolupracuje a vytvára 
dobre podmienky pre ich 
činnosť. Všetkým členom 
jednotlivých výborov za 
ich obetavú prácu úprimne 
ďakujem. Okrem spomí-
naných činností v rámci 
mesta vykonávam funkciu 
predsedu komisie výstavby, 
územného plánovania, regi-
onálneho rozvoja a  energe-
tiky a som aj členom petičnej 
komisie. Požiadavky zo 
strany občanov a jednot-
livých výborov sa snažím 
riešiť hneď s pracovníkmi 
mestského úradu a nečakám 
na najbližšie zastupiteľstvo. 
Záverom chcem poďakovať 
aj pracovníkom mestského 
úradu, ktorí mi boli nápo-
mocní pri plnení jednot-
livých akcií realizovaných 
v mestskej časti Biskupice.
 Milan Igaz

Zisťovanie 
v domácnostiach 
Národná banka 
Slovenska v spolupráci 
so Štatistickým úradom 
SR oznamuje občanom, 
že mesto Bánovce 
nad Bebravou bolo 
zaradené medzi mestá 
a obce, v ktorých budú 
uskutočňovať zisťovania 
o � nanciách a spotrebe 
domácnosti 2017, ktoré 
je súčasťou európskeho 
projektu HFCS. 
(Household Finance 
and Consumption 
Survey) Zisťovanie 
sa v našom meste  
uskutoční v mesiacoch 
február až apríl 2017. 
Výsledky zisťovania sa 
využijú na zabezpečenie 
potrieb informačného 
systému Štatistického 
úradu SR, požiadaviek 
ministerstiev a štátnych 
organizácií, osobitne na 
poskytnutie údajov na 
účely posudzovania úprav 
súm životného minima. 
Pracovník poverený 
funkciou opytovateľa 
je povinný preukázať 
sa v domácnostiach 
osobitným poverením – 
preukazom zamestnanca 
štatistického úradu, 
o� ciálnym listom 
podpísaným guvernérom 
NBS a predsedom ŠÚ SR. 
V prípade akýchkoľvek 
informácií kontaktujte tel. 
číslo 048/4323217. Všetky 
informácie a názory, ktoré 
v rámci tohto zisťovania 
domácnosti poskytnú, 
budú anonymné a použité 
výlučne na štatistické 
účely.

Kosci
Mesto Bánovce nad 
Bebravou hľadá koscov na 
kosenie trávnatých plôch 
v meste. Predpokladaný 
nástup približne od 18.4. 
2017.  Bližšie info na tel.č. 
0918 731 844.

Zámer
nájom nebytového 
priestoru
Mesto Bánovce n. B. 
vyhlasuje zámer - 
ponuka na nájom 
nebytového priestoru 
v stavbe Domu služieb 
na Námestí Ľ. Štúra 
s. č. 6 v Bánovciach 
nad Bebravou.  Ide 
o nebytový priestor 
nachádzajúci sa na 
1. nadzemnom podlaží 
s výmerou 134,30 m2. 
Bližšie informácie získate 
na www.banovce.sk. 

Oznamy 
mesta

Volebný obvod č. 4 – Sever - Miroslav Libič

Volebný obvod č. 6 - Biskupice - Milan Igaz

Navrhujem 
riešiť problém 
s komunitou 
so súkromným 
investorom 
mimo danej 
lokality a to 
na okraji mesta

Dobre
vieme, 
že dolná časť 
Biskupíc je 
záplavové 
územie, i napriek 
tomu zo strany 
povodia sa 
nerealizujú 
požadované 
opatrenia na 
zabránenie 
vytopenia 
rodinných 
domov.

Úvod môjho príspevku 
patrí určite mojim 

voličom a sympatizantom, 
ktorým sa chcem touto cestou 
poďakovať za prejavenú 
dôveru v komunálnych voľbách 
v roku 2014. Práca v mojom volebnom 
obvode je o to ťažšia, lebo sem patria aj 
obyvatelia z ulice K nemocnici. 

Vážení spoluobčania, 
sú za nami dva roky 

poslaneckého funkčného 
obdobia a preto vám chcem 
predložiť stručný odpočet 
mojej doterajšej práce. Zhodnotenie 
celkovej práce nechávam na občanov. 
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Diskusia o zmenách dopravy na Dubničke vo štvrtok 9. marca

Televízne zemetrasenie
Doteraz voľné programy sa spoplatňujú. Zvyšuje sa aj mesačný poplatok v Bánovciach

Mesto tak reagovalo 
aj na podnety občanov, 
aby vyhovelo predloženým 
požiadavkám a  skvalitnilo 
dopravnú situáciu na síd-
lisku. Ide o  � nálne zmeny 
zjednosmernenia ulíc:

  Rastislavova – zjed-
nosmernenie v smere od ul. 
G. Svobodu na Mojmírovu
  Gorazdova – zjed-
nosmernenie v  smere od 
G. Svobodu – úsek ku ZŠ 
ostáva obojsmerný

  Mojmírova – zjed-
nosmernenie v smere od G. 
Svobodu na Kukučínovu
  Kukučínova – zjed-
nosmernenie od Moj-
mírovej na Hronského, 
prepojenie (strany troju-
holníka) z  Hronského na 
Matice slovenskej ostávajú 
obojsmerné
  Matice slovenskej – 
jednosmerka v  smere od 
Mojmírovej na Husitskú 
  Husitská stará – zjed-
nosmernenie bez zmeny

  A. Dubčeka – zjed-
nosmernenie v  smere od 
Hronského na Matice 
slovenskej
 Lúčna – zjednosmernenie 
v smere z Hronského
 Slatinská – zjednosmer-
nenie v smere od Hronského
  Husitská nová – zjed-
nosmernenie od križo-
vatky ku ZUŠ smerom na 
Novomeského
  Novomeského – úsek 
okolo tenisovej haly – zjed-
nosmernenie v  smere od 
Husitskej na Hronského 
 Novomeského – úsek za 
blokom smerom k  novej 
pošte – zjednosmernenie od 
Hronského smerom k pošte.

Ďalej ide o  osadenie 
nového dopravného zna-
čenia, vybudovanie odstav-

ných plôch a  podobne.  
O  termíne začatia a  prie-
behu prác bude vedenie 
mesta občanov priebežne 
informovať. Návrh zmeny 
organizácie dopravy vo 
výkresovej forme je zverej-
nený na webovej stránke 
mesta www.banovce.sk .

Toľko z tlačovej správy 
mesta, ktorú sme zverejnili 
koncom januára. Na zák-
lade rôznych dotazov, i tých 
kritických,  čitateľov Bánov-
ských novín sme získali od 
Vladimíra Fraňu z MsÚ 
ďalšie informácie: „Každá 
novovzniknutá jednosmerka 
vyvoláva protichodné názory 
občanov. Riešenie dopravnej 
situácie na sídlisku Dub-
nička si nevymyslela komisia 

dopravy, ale bolo to vyvolané 
pretrvávajúcimi problé-
mami z hľadiska dopravnej 
obsluhy, prístupu záchran-
ných zložiek (RZP, polície a 
hasičských vozidiel), záso-
bovania prevádzok a pod. 
Sťažený je vývoz odpadu, 
čistenie komunikácií, opravy 
komunikácií, atď. Strety 
vozidiel idúcich proti sebe v 
uliciach s obojsmernou pre-
mávkou, ktoré sú zatarasené 
autami, spôsobujú dopravné 
problémy (kolapsy), a tým 
ohrozujú majetok aj účast-
níkov cestnej premávky. Nie 
všetky v súčasnosti využí-
vané miesta na vozovke 
k parkovaniu je možné 
zakresliť v projekte, nakoľko 
to neumožňuje norma a 
nebolo by to z uvedeného 

dôvodu odsúhlasené na 
Okresnom dopravnom 
inšpektoráte...“ 

Dopravný projekt 
bol spracovaný odborne 
spôsobilou firmou, ktorá 
má množstvo skúseností 
a pozitívnych referencií. 
Mesto však uvíta každý 
podnetný návrh, veď i 
samotný návrh generelu 
dopravy bol posúdený 
nielen dopravnou komisiou, 
ale i poslancami zo sídliska 
Dubnička. Preto vedenie 
mesta a  poslanci za tento 
obvod pozývajú obyvateľov 
sídliska Dubnička, aby prišli 
vo štvrtok 9. marca od 15. 
hodiny do ZŠ Gorazdova 
a  o  pripravovaných zme-
nách diskutovali!

 (r)

Všetci poskytovatelia 
TV služieb, ako aj spoločnosť 
BDTS, s.r.o. Bánovce nad 
Bebravou v súčasnosti čelia 
požiadavkám vysielateľov 
komerčných televízií Mar-
kíza a JOJ, ktoré sa rozhodli 

spoplatniť ich doteraz voľne 
poskytované TV programy 
(Markíza, Doma, Dajto, 
Joj, Joj Plus, Wau). Je nám 
ľúto, že sa takto rozhodli 
a  zákazníkom prostredníc-
tvom poplatku nanúteného 

operátorom účtujú nielen 
za vysielanie, ale aj veľmi 
častú reklamu. K  spoplat-
neniu sa pridali aj ďalší 
vysielatelia programov, 
ktorých TV programy 
máme v  ponuke a  ktorí 
doteraz nepožadovali výber 
poplatkov od zákazníkov.

Ďalšou významnou 
udalosťou je rozhodnutie 
českých TV Nova a Prima, 
nasadením detektívnych 
a  advokátskych kancelárií, 
 pod hrozbou žalôb zame-
dziť vysielaniu svojich TV 
programov na slovenskom 
území, na ktoré nedali 
súhlas na vysielanie. 
Nahradili ich TV stanicami 
Nova International a Prima 

Plus, ktoré však spoplatnili. 
Nepochopiteľné je ich 
správanie z pohľadu zákaz-
níkov, pretože stav neriešili 
rozšírením práv vysielania 
svojich programov mimo 
svojho územia. Významný 
podiel na ukončení ich 
vysielania majú naše 
komerčné TV, ktoré chcú 
zvýšiť svoju sledovanosť.

A nakoniec organizácie 
kolektívnej správy práv 
(SOZA, LITA, SLOVGRAM, 
OZIS, SAPA ) zastupujúce 
rôznych umelcov a autorov 
diel, ktorým, ako operátor 
platíme zo zákona, si 
nárokujú 300 % navýšenie 
poplatkov s  jednoduchým 
odôvodnením, že „chcú mať 

porovnateľné príjmy ako 
v okolitých krajinách“.

Podčiarknuté – vznikla 
situácia, ktorú sme nemali 
mož nos ť  ov ply v n iť . 
Výsledkom je zvýšenie 
ceny mesačného poplatku, 
ktorého zvýšenú čiastku 
ako operátor vyberieme od 
zákazníkov, ale odovzdáme 
ďalej uvedeným skupinám... 
a možno ešte jedno televízne 
zemetrasenie príde, keď 
TV, ktoré spoplatnili svoje 
vysielanie, si neuvedomia, 
že prešli do kategórie plate-
ných TV staníc, kde sú TV s 
oveľa kvalitnejším obsahom 
vysielania a s  menším 
podielom reklamy alebo 
organizácie kolektívnej 

správy práv si neuvedomia 
skutočné hodnoty diel.

Vzniknutá situácia je 
ďaleko komplikovanejšia 
ako uvádzame, cítiť tlaky 
veľkých poskytovateľov TV 
služieb a  internetu o  zís-
kanie zákazníkov za každú 
cenu, pričom neváhajú 
nasadzovať agentov, ktorí 
argumentujú nepravdivými 
informáciami a zavádzajú. 
Preto odporúčame nekonať 
v  časovej tiesni, porovnať 
ponú k a né produ k t y. 
V  prípade otázok k  uve-
deným informáciám, vám 
radi odpovieme na našej 
obchodnej kancelárií alebo 
na tel. číslach 038/53646 
31,32,14. BDTS s.r.o., 

R ealizácia zmeny dopravy na 
sídlisku Dubnička v zmysle 

vypracovaného generelu sa 
pripravuje v najbližších dňoch. 

Televízne zemetrasenie, aj takto 
by sa dala nazvať súčasná 

situácia v poskytovaní TV služieb 
na Slovensku, ktoré spôsobilo 
zvýšenie cien za odoberané TV 
služby a zamedzenie vysielania 
obľúbených českých programov.

Drahé naše ženy, 
mamy, manželky, sestry, priateľky a dcéry,

v auguste 2017 to bude rovných 107 rokov, čo ženy na konferencii v Kodani prišli s myšlienkou  
oslavovať 8. marec ako deň boja žien za ich sociálne a politické zrovnoprávnenie, za medzinárodnú 
solidaritu a proti militarizmu a vojne. Ušľachtilé pôvodné myšlienky si síce každoročne s väčším, či 
menším  nasadením  pripomíname, no napriek tomu zďaleka nemožno konštatovať, že po spomenutých 107 rokoch 
je všetko tak, ako ženy na konferencii požadovali.  Stále je v mnohých zamestnaniach rozdiel v mzdovom ohodno-
tení žien a mužov, stále sú krajiny, kde ženy nemajú rovnaké práva ako muži, militarizmus a vojny sme ešte tiež 

nezrušili...  A bohužiaľ, ani v tzv. kresťanskej Európe sa ani dnes nedostáva Vám, ženám 
vždy primeranej úcty, porozumenia a rešpektu v takej miere, ako by ste si zaslúžili...

Dovoľte mi teda aspoň týmto spôsobom poďakovať sa Vám za všetko, čo 
pre svet a život na ňom znamenáte. Vďaka za obetavosť, lásku, nehu, 

trpezlivosť, porozumenie, toleranciu... vďaka Vám za život samotný, 
za krásu, ktorú okolo seba rozdávate. 

Úprimne a  zo srdca Vám želám, nech nikdy nemáte 
dôvod na plač, ale každý deň mnoho dôvodov na úsmev!

Všetko najlepšie k  Vášmu sviatku, pevné zdravie 
a pohodu milé dámy!

 S úctou
 Marián Chovanec, primátor mesta

Primátor Marián Chovanec 
písomne požiadal Trenčiansky 
samosprávny kraj o  podporu 
v  súvislosti so zachovaním 
lekárskej pohotovosti v Bánov-
ciach nad Bebravou. V  piatok 
3. marca bola na mestský úrad 
doručená pozitívna odpoveď. 
Žiadosť bola odoslaná priamo 
ministrovi zdravotníctva.

Predseda TSK Jaroslav 
Baška v  liste okrem iného 
uvádza: „Trenčiansky samo-
správny kraj vyjadril podporné 
stanovisko primátorovi mesta 
Bánovce nad Bebravou a žiada 
o  zachovanie ambulantnej 
pohotovostnej služby pre 
dospelých, ako aj ambulantnej 
služby pre deti a  dorast v  pri-

pravovanej sieti ambulancií 
Novej Pohotovosti v Bánovciach 
nad Bebravou, v  minimálnom 
rozsahu ordinačných hodín do 
22.00 hodiny, tak, ako to poža-
duje aj primátor mesta Bánovce 
nad Bebravou. Táto požiadavka 
je v záujme zachovania dostup-
nosti lekárskej služby prvej 
pomoci pre obyvateľov mesta, 
ako aj celého okresu Bánovce 
nad Bebravou.“ Primátor 
Marián Chovanec v  tejto veci 
ubezpečuje občanov, že mu 
osobne záleží, aby minister 
žiadosti vyhovel. Naďalej preto 
vyvíja všetko úsilie, aby ambu-
lantná pohotovosť v  Bánov-
ciach nad Bebravou ostala.

 Tlačová správa mesta 

Spoločne 
za zachovanie pohotovosti
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Krajský reumatologický seminár

Dni otvorených dverí v základných školách

V  prípade mužov je 
to asi každý piaty. Strata 
kostnej hmoty nebolí, ale 
môže mať závažné dôsledky 
v podobe zlomenín, násled-
ných komplikácií  či úmrtia. 
Preto je veľmi dôležitá pre-
vencia, včasná diagnostika 
a liečba. 

V  polovici februára sa 
v  Stomatologickom centre 
v Bánovciach nad Bebravou 
zišli špičkoví odborníci, 
aby prezentovali nové 
poznatky v prevencii a liečbe 
osteoporózy.  

Odborným garantom 
semináru bola MUDr. Elena 

Richterová, krajská odbor-
níčka MZ SR pre odbor 
reumatológia. Prítomným 
lekárom, zdravotníckym 
pracovníkom i  poslan-
kyniam TSK predstavila 
prednášajúcich a  ich témy: 
Prof. MUDr. Juraja Payera, 
PhD., MPH, FRCP, pred-
nostu V. internej kliniky LF 
UK z  Bratislavy, hlavného 
odborníka MZ SR pre vnú-
torné lekárstvo, a  tiež pre 
endokrinológiu, prodekana 
LF UK, ktorý informoval 
o D- hormóne a jeho účinku 
na kosť a  iné orgány v  tele, 
MUDr. Soňu Tomkovú, 
PhD., MPH, prednostku 
internej kliniky z Nemocnice 

Košice - Šaca, ktorá prezento-
vala výskyt, príčiny a liečbu 
osteoporózy u mužov. Muži 
tento problém prehliadajú 
a  preto je toto ochorenie 
u  nich často poddiagnosti-
kované. MUDr. Petr Vaňuga, 
PhD., primár z  Národného 
endokrinologického 
a  diabetologického ústavu 
n.o. v  Ľubochni hovoril 
o  súčasných možnostiach 
prevencie a liečby osteopo-
rózy v tabletkovej a injekčnej 
forme.  

V  odborných kruhoch 
pomerne často rezonuje téma 
spolupráce špecialistov-
reumatológov a  zubných 
lekárov. Túto problematiku 

predstav i la organizá-
torka semináru, MUDr. 
Richterová, ktorá   okrem 
iného  konštatovala aj 
potrebu prevencie osteo-
nekrózy čeluste. Dôsledná 
hygiena ústnej dutiny je 
cestou k zníženiu uvedených 
komplikácií. Čerešničkou 
na torte bola prezentácia 
MUDr. Petra Blaška, kardio-
lóga, bývajúceho a ordinujú-
ceho v  našom meste, a  tiež 
pôsobiaceho v  Kardiocentre 
Nitra s.r.o., ktorý sa vo 
svojej prezentácie o neuro-
intervencii zaoberal ochore-
niami kardiovaskulárneho 
systému a možnosťami 
včasnej diagnostiky a liečby. 

Ponúka sa  paralela medzi 
cholesterolom a  vysokým 
krvným tlakom a rizikami 
vedúcimi k  infarktu, či 
cievnej mozgovej príhode, 
ktoré nebolia, ale môžu mať 
fatálne následky. 

Zdravý životný štýl, 
k va l it né st ravova nie , 
dostatok bielkovín, váp-
nika,   D-hormónu (D-vita-
mínu), pohybová aktivita, 
odbúranie stresu a  tenzie 
(napätia) = to je cesta 
prevencie a zníženia rizika 
nebezpečných osteoporotic-
kých zlomenín, infarktu či 
mozgovej príhody. 

 Rudolfa Novotná, 
 poslankyňa TSK a MsZ 

ZŠ Školská pozýva 
v  stredu 8. marca budú-
cich prvákov v  sprievode 
rodičov na Deň otvorených 
dverí od 9.45 do 11.25 h 
a  popoludní od 14.30  do 
16.00 h, kde sa môžu na 
chvíľu stať jej žiakmi! A čo 
ich čaká? Prehliadka triedy 

1. ročníka, práca na inte-
raktívnej tabuli, pečenie 
medovníkov v  cvičnej 
kuchynke, občerstvenie, 
hry s hudobnými nástrojmi 
v  odbornej učebni, oboz-
námenie sa s  výučbou 
v  jazykovom laboratóriu 
a  v  chemicko-fyzikálnej 

uč e bn i .  m a ľov a n ie 
v  programoch PC a  pohy-
bové hry v telocvični. 

Z Š Komenského 
srdečne pozýva 9. marca 
na Deň otvorených dverí. 
Pripravili pre vás od 
7.45 do 16.00 h príjemné 
rozprávkové dopoludnie 

v triedach 1.- 4. ročníkov, 
prehliadku priestorov 
školy, tanečných sál, telo-
cvične, školského klubu 
detí a školskej jedálne. 
Za žijete v y učova nie 
v  učebniach informatiky, 
v jazykových učebniach, 
v učebni fyziky a chémie 

a v triedach na 1. stupni. 
Popoludní vás v ŠKD čaká 
zábavno-súťažný program 
s názvom Talentárium. 

ZŠ Duklianska organi-
zuje Deň otvorených dverí 
tiež vo štvrtok 9. marca. 
Prvé stretnutie je o 10.00 h 
vo vestibule školy a  druhé 

o 14.30 h. Po príhovore ria-
diteľa školy si môžete školu 
pozrieť a  pre budúcich 
prváčikov sú pripravené 
tvorivé dielne. 

ZŠ Gorazdova pripra-
vuje Deň otvorených dverí 
pre rodičov a predškolákov 
na 16. marca. 

O steoporóza je metabolické, 
pomerne časté ochorenie 

kostí. Odhaduje sa, že každá druhá 
až tretia žena po päťdesiatke utrpí 
v ďalšom období svojho života nejakú 
osteoporotickú zlomeninu.

Valné zhromaždenia dobrovoľných hasičov
Požiarna ochrana v okrese Bánovce nad Bebravou má po piatich rokoch staronových funkcionárov 

Za účasti 41 delegátov 
takmer zo všetkých DHZ 
a hostí snem otvoril a viedol 
tajomník ÚV DPO v Bánov-
ciach nad Bebravou  Peter 
Morávek. Výročného roko-
vania dobrovoľných hasičov 
sa zúčastnili aj poslanec NR 
SR Ľubomír Želiezka,  pred-
seda   TSK Jaroslav Baška, 
bánovský primátor Marián 
Chovanec, delegát DPO 
SR Pavol Macúch, riaditeľ 
Okresného riaditeľstva 
HaZZ v  Bánovciach nad 
Bebravou Jaroslav Šlosár, 
starostky a starostovia obcí.

Oficiálnej časti roko-
vania snemu predchádzala 
ukážka zásahu v podaní detí 

zo Zlatník a príhovor župana 
Jaroslava Bašku, ktorý 
vyjadril vďaku dobrovoľ-
níkom v DHZ a informoval 

o  zvýšených dotáciách 
v  tomto roku. Doterajšiemu 
predsedovi ÚV DPO 
Jozefovi Filinovi odovzdal 
už dlho očakávanú knihu 
o DHZ v Trenčianskom kraji, 
kde nechýbali ani bánovské 
zbory. Každý zbor získal od 
župana tri výtlačky knihy. 
Neskôr v  diskusii pozdra-
vili dobrovoľných hasičov 
svojím príhovorom aj ostatní 
spomínaní hostia. 

Vo svojej správe 
o  činnosti predseda Jozef 
Filin začal históriou od 
roku 1874, kedy sa založil 
Ohňohasičský spolok so 
sídlom v Bánovciach nad 
Bebravou, do ktorého patrilo 
20 obcí. Správa od roku 

2012 až po súčasnosť bola 
obsiahla, plná faktov o práci 
dobrovoľníkov - o zásahoch, 
vyznamenaniach, športo-
vých úspechoch, pridelenej 
technike, aj o nových záko-
noch. K pozitívam v posled-
ných dvoch rokoch patria 
nové zásahové vozidlá a pro-
tipovodňové vozíky, ktoré 
dostali najaktívnejšie DHZ 
v Bánovskom okrese priamo 
od ministra vnútra Roberta 
Kaliňáka. Najdôležitejšou 
časťou valného zhromaž-
denia je vždy voľba členov 
a  funkcionárov. Súčasní 
zostávajú na svojich postoch 
v  takmer nezmenenej 
zostave. Za predsedu územ-
ného výboru DPO v Bánov-

skom okrese bol zvolený  
Jozef Filin, za veliteľa Peter 
Bracho, za podpredsedu 
a predsedu pre prevenciu 
Michal Hanko, za predsed-
níčku pre mládež Mária 
Gunišová a  za tajomníka 
ÚV DPO Peter Morávek. 
Za zástupcu v Sneme DPO, 
v  krajskom výbore a  za 
delegáta na Republikovom 
valnom zhromaždení DPO 
bol zvolený Jozef Filin.

Vláda SR pár dní po 
rokovaní DPO v  Dolných 
Ozorovciach odobrila novelu 
zákona o poskytovaní 
dotácií v pôsobnosti rezortu. 
Zmena legislatívy prichádza 
ako reakcia na požiadavky 
a podnety viacerých obcí 

a miest a taktiež niektorých 
občianskych združení. Tie sa 
týkali najmä zabezpečovania 
finančných prostriedkov 
na technické zhodnotenie 
budov hasičských staníc, 
hasičských zbrojníc a hasič-
skej techniky. Oblasti, na 
ktoré možno poskytnúť 
dotáciu z rozpočtovej kapi-
toly ministerstva vnútra, sa 
majú preto rozšíriť. Kon-
krétne ide o rekonštrukciu, 
modernizáciu a iné tech-
nické zhodnotenie budov 
hasičských staníc a hasič-
ských zbrojníc obcí a miest, 
ako aj ďalších právnických 
osôb, vrátane obstarania 
hasičskej techniky.     

 (r), foto: TSK

Valné zhromaždenie Územnej 
organizácie Dobrovoľnej 

požiarnej ochrany SR v Bánovciach 
nad Bebravou sa po piatich 
rokoch uskutočnilo 18. februára 
v Kultúrnom dome v Dolných 
Ozorovciach aj za prítomnosti 
župana Jaroslava Bašku. Ako darček 
priniesol novú publikáciu o DHZ 
v Trenčianskom kraji.
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Múdre slovo pre dušu

Divadelné Gašparíkove Bánovce 
Prvá nesúťažná krajská prehliadka divadelných súborov detí a pre deti

Beseda v mestskej knižnici

Anita Žemberová

Ema Šmahelová

Júlia Košťálová

Tomáš Strnad

Timea Hudecová

Max Brziak

Matúš Janči

Andrej Filo

Matej Ďuračka

Adam Ondruš

Mário Napok ý

Jakub Bucko

Martin Kováčik

Alex Marko

Róbert Mikulovsk ý a Barbora Boriková

Mária Žáková, rod. Matúšková *1921

Anna Máčiková, rod. Sečkárová *1940

Jozef Pajda *1943

Cyril Bracho *1932

 Spoločenská kronika

Narodili sa

Uzavreli manželstvo

Opustili nás

Umenie je ako slnko, ktoré 
sa tiež nikomu nevtiera. Keď 
zatiahne závesy a zavriete 
okenice, tak vám slnko do bytu 
nelezie, lenže je to vaša chyba, 
pane, že chcete žiť potme.

Jan Werich (1905-1980), 
česk ý filmový a divadelný 
 herec, spevák , spisovateľ, 
dramatik a fi lmový scenárista,

Počas jarných prázdnin deti z prímestského jarného tábora z CVČ navštívili Mestskú knižnicu Ľ. Štúra, kde im pani 
knihovníčky pripravili súťažno - zábavné dopoludnie. Popritom si prezreli knižnicu, požičali knižky a pozreli pestrú 
výstavu výtvarných prác predškolákov bánovských materských škôl i MŠ z okolia.    Foto: MsK

Organizátori sa týmto 
pilotným podujatím snažia 
založiť novú tradíciu 
v  našom meste, ktoré je 
známe divadelnými talen-
tami a  pedagógmi v  dra-
matickej oblasti, nehovoriac 
aj o  amatérskom divadle 
dospelých či o Bábkulienke 

pre predškolákov. Gašpa-
ríkove Bánovce  budú však 
vyvrcholením  dobrovoľnej 
záujmovej činnosti žiakov 
na základných školách, na 
osemročných gymnáziách, 
základných umeleckých 
školách a kultúrno-výchov-
ných zariadeniach (vo veku 

od 6 do 15 rokov vrátane), 
amatérskych divadelných 
súborov, divadiel mladých 
a ochotníckych divadelných 
súborov hrajúcich pre deti 
z  celého Trenčianskeho 
kraja. Projekt z verejných 
zdrojov podporil Fond na 
podporu umenia.

Sála Janka Jesenského 
v  ZUŠ D. Kardoša sa  10. 
marca stane prezentáciou 
piatich divadelných súborov. 
O 9.00 h sa predstaví detské 
činoherné divadlo z  Tren-
čína s  rozprávkou Snehová 
kráľovná, o  11.00 h ochot-
nícke divadlo z Dolnej Súče 
s  hrou Ktorý je ten prvý?. 
Popoludňajší program bude 
patriť bánovským súborom. 

O 14.00 h sa predstaví 
európskou cenou ovenčené 
divadlo mladých Kalorik 
s  novou hrou To je on! 
Detský súbor RÓ zahrá pol-
hodinové divadlo s názvom 
Moja mama povedala a 
od  16.00 h budú „dosky, 
ktoré znamenajú svet“ patriť 
detskému divadelnému 
súboru White a  ich hre 
Kalamita a kazisvet. O 18.30 
h sa Bánovčania môžu 
tešiť na reprízu inscenácie 
Hráme jubilantom v podaní 
BaPoDi a v  réžii Silvestra 
Lavríka. Všetky divadelné 
predstavenia sú prístupné 
aj širokej verejnosti, vstup je 
voľný. 

 Alena Borszéková

Týždeň slovenských 
knižníc začína 13. marcom  
a  v  rámci neho knihov-
níčky mestskej knižnice 
pripravujú pre vás besedu 
so spisovateľkou. Tentokrát 

vo štvrtok 16. marca od 
15.00 h s úspešnou autorkou 
originá lnych receptov, 
úspešnou blogerkou, ale aj 
dobrou fotogra� ou Luciou 
Súkeníkovou, rodáčkou 

z  Bánoviec, ktorá za jeden 
rok vydala dve veľmi úspešné 
kuchárske knihy a  koncom 
februára sme ju mohli pra-
videlne vídať variť priamo 
v  televíznej relácii Teleráno. 

(Ak ste dobré kuchárky, 
doneste na besedu s  Luciou 
svoje recepty. Ktovie, možno 
práve ten váš bude vydaný 
v  jej novej knihe aj s  vaším 
menom.)

Trenčianske osvetové stredisko 
v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Trenčianskeho samosprávneho kraja 
a ZUŠ D. Kardoša Bánovce nad 
Bebravou pozývajú 10. marca na prvú 
nesúťažnú prehliadku divadelných 
súborov Gašparíkove Bánovce.

Vážení občania, 
oznamujeme Vám, že 

všetky návrhy, podnety, 
požiadavky o pomoc 
a  požiadavky pre spolu-
prácu v hnutí Sme rodina 
– Boris Kollár v okrese 
Bánovce nad Bebravou 
môžete uskutočniť osobne, 
telefonicky, alebo písomne 
na nasledovnej adrese: 
Sme rodina – Boris Kollár 
Bánovce nad Bebravou, 
Partizánska 1917/208, 
Bánovce nad Bebravou 957 

01, bezplatná telefonická 
linka 0800 100 009, e-mail: 
banovcenadbebravou@
hnutie-smerodina.sk 
v čase od 10.00 do 17.00 h 
počas pracovných dní. 

Radi uvítame všetky 
Vaše návrhy, názory 
na riešenie problémov 
občanov nášho mesta 
a obcí v našom okrese, 
každú informáciu,  ktorá 
je súčasťou programu 
nášho hnutia, ako i nové 
tváre, ktoré tiež cítia 

potrebu politických zmien 
na Slovensku v prospech 
zlepšenia životných pod-
mienok občana. 

Zároveň Vám ozna-
mujeme, že na pozvanie 
Malomestského klubu 
živého slova v Bánovciach 
nad Bebravou sa dňa 
8.marca 2017 o  17.00 h 
v priestoroch kaviarne 
Arkádia uskutoční dis-
kusia s predsedom nášho 
hnutia Borisom Kollárom. 
Témami diskusie budú 

najmä problemat ika 
štátnej správy a samo-
správy, politické dianie na 
Slovensku i v EÚ, pokra-
čujúce politické napätie 
v Európe i vo svete. Na 
uvedenú akciu Vás srdečne 
pozývame. 

 OO SME RODINA 
  Boris Kollár 
 Bánovce nad Bebravou

Diskusia s Borisom Kollárom

K Medzinárodnému dňu žien
Žena je slovo, ktoré 

v  sebe skrýva čaro, 
krásu, duchaplnosť 
a zmyselnosť. Bez vás by 
bol svet pustý ako lúka 
bez kvetov, ako nočná 
obloha bez hviezd, či 
ako srdce bez lásky...

Výbor ZO SZPB Bánovce nad Bebravou  praje 
všetkým ženám šťastie a  lásku v  živote, pohodu 
v rodine a hlavne dobré zdravie.

Vyznamenanie
Pred desiatimi rokmi 

vyhlásila Organizácia spo-
jených národov 20. február 
za Svetový deň sociálnej 
spravodlivosti. Pri príle-
žitosti tohto dňa minister 
práce, sociálnych vecí 
a rodiny Ján Richter udelil 
rezortné vyznamenania 
a vyjadril poďakovanie 
zamestnancom za pra-
covné výsledky. Ocenenie 
má prispieť k vyzdvihnutiu 
práce zamestnancov v 
sociálnej sfére a pou-
kázať na jej dôležitosť 
a nenahraditeľnosť. 
Vyznamenanie za dlho-
ročnú prácu a výsledky si 
prevzala aj zamestnankyňa 
ÚPSVaR Partizánske Iveta 

Duchoňová. Jej pôsobenie 
v  oblasti sociálnych vecí 
a  rodiny, osobnostné 
predpoklady, profesionálne 
a  odborné znalosti sú 
významným prínosom pre 
zefektívnenie a zvyšovanie 
úrovne   kvality sociálnej 
práce tak na odbore sociál-
nych vecí a  rodiny, ako aj 
v nadväzujúcich oblastiach. 
K  skvalitňovaniu výkonu 
štátnej správy prispieva 
udržiavaním spolupráce 
s  rôznymi organizáciami 
a inštitúciami, spoluprácou 
so Slovenským zväzom 
zdravotne postihnutých, 
Úniou nevidiacich, alebo 
so starostami obcí. 

  ÚPSVaR Partizánske  



6. marec 2017 Číslo 9 šport6

 Príjmeme šoférov na 
MKD. Tel. 0905 820 599.
 Hľadáme ľudí na 
upratovanie spoločných 
bytových priestorov. Tel. 
0903 400 151.
 Predám záhradku v BN 
- Na dube. Tel. 0908 593 
487.
 Prijmem na čiastočný 
úväzok vodiča náklad-
ného vozidla na vnútro-

štátnu prepravu, vhodné 
pre dôchodcu, podmienka 
VP skupiny C, E. Tel.  
0905 376 143.
 Dám do prenájmu 
garáž v BN, pod Kovytom. 
Tel. 0910 569 756.
 Kúpim starú chalupu 
s veľkou záhradou v Uhrov-
skej doline (Uhrovec, 
Kšinná, Uhrovské Pod-
hradie...). Tel. 0918 514 638.

 KST Kamarát Uhrovec 
organizuje v  sobotu 25. 
marca zájazd na moravské 
kopanice (Výškovec). 
Odchod z Bánoviec spo-
ločným autobusom o 7.30 
h z autobusovej stanice. 
Viac na facebooku.

 KST Bánovce nad 
Bebravou vás pozýva 
v  nedeľu 26. marca na 
celodennú túru z Brezovej 
pod Bradlom – Bradlo 
– Dobrá voda a Sv. Kata-
rínka. Odchod spoloč-
ného autobusu o 7.30 h. 

INZERCIA

KST pozýva

Gólová úroda prišla v druhom polčase
FC Horses Bánovce – Dunajská Streda B 3:1 (0:0)

Povinnosť hádzanárok splnená
Bánovce – Košice 42:26 (26:12) 

P r e d  p o č e t n o u 
diváckou kulisou začali 
naši futbalisti náporom 
a už v 12. minúte mohli 
otvoriť skóre. Líškov pokus 
však skončil tesne nad 
bránkou. V prvom dejstve 

sa hral zväčša medzišest-
nástkový futbal s minimom 
šancí na jednej či druhej 
strane. Po zmene strán si 
zhruba 500 divákov prišlo 
na svoje. V  56. minúte 
zahrával Horses rohový 

kop nakrátko, loptu dostal 
Mrocek, ktorý na hranici 
šestnástky vyzvŕtal obrancu 
hostí a utešenou strelou 
poslal seba a spoluhráčov 
do vedenia 1:0. Zverenci 
trénera Slováka po góle 
ožili a už o päť minút prišla 
najkrajšia akcia stretnutia, 
kedy po peknom vysunutí 
zvýšil Olej povedľa Milo-
šoviča na 2:0. V 62. minúte 
mohol o osude stretnutia 
rozhodnúť Líška, no jeho 
dva pokusy fantasticky zlik-
vidoval Milošovič. Hostia 
sa nevzdali a v 69. minúte 
po centri Brašeňa znížil 
Černák. Od tohto momentu 
sa hral otvorený futbal. 
Dunajskostredčania vycítili 
šancu vyrovnať, ale domáca 
obrana stála na pevných 

nohách. Poistiť vedenie 
Bánovčanov mohol v 75. 
minúte Jambor, no pri jeho 
pokuse sa opäť vyznamenal 
brankár hostí. V poslednej 
minúte stretnutia poistila 
víťazstvo našich futbalistov 
zimná posila. Azda najlepší 
hráč na ihrisku - Barta si 
strelecký účet otvoril po 
šikovnom uvoľnení sa od 
obrancu hostí a nekompro-
misnom zakončení.

Góly : 56.Mrocek, 
61.Olej, 89.Bárta – 69. 
Černák

FC Horses Bánovce: 
Slijepčevič – Kastelovič, 
Mrocek (79.Marko), Líška, 
Bárta (90.Poštrk), Jambor, 
Olej (67.Arsenović), Svatík, 
Gajdošík, Halás, Szabó.

 (aj, jaš)

Po prehre v Michalov-
ciach hostili  naše hádza-
nárky Košice a tie vleteli 
do stretnutia bez rešpektu. 
Po góloch Kišidayovej a 
Navarčíkovej viedli na konci 
2. minúty 0:2. O dve minúty 

Kišidayová upravovala na 
1:3 a až od tohto stavu sa zve-
renkyne Richarda Makýša 
rozbehli na plný plyn. V 6. 
minúte Matušincová nás 
poslala do vedenia 4:3, v 10. 
minúte sme po zakončení 

Alžbety Obstovej vyhrávali 
o štyri góly 8:4. Hádza-
nárkam trénera Makýša 
patrilo dianie na ihrisku a 
do prestávky si vypracovali 
komfortné vedenia 26:12. Aj 
úvod druhého dejstva patril 
Košičankám, ktoré zásluhou 
štvorgólovej Navarčíkovej 
skresali rozdiel v skóre na 
26:16. Na druhopolčasový 
nástup východniarok odpo-
vedali naše dievčatá piatimi 
gólmi v rade. Sériu presných 
zásahov ukončila v 39. 
minúte Hrubá, zvyšujúca na 
31:16. V 52. minúte Hanová 
natiahla vedenia Sokola 

už na rozdiel devätnástich 
gólov, keď prepisovali 
skóre na 40:29. Bodku za 
stretnutím urobila sedem 
sekúnd pred záverečným 
hvizdom Pajorová, ktorá 
upravila skóre na konečných 
42:24.       

Zostava Sokol RMK: 
Sakalošová, Čížová, - Ben-
cová 1, Bridová 6, Hanová 
4, Hrubá 4, Turková 7/1, 
Chocinová 2, Halmová 
4, Šipláková 2/1, A.Obs-
tová 6, Matušincová 6/1, 
K.Obstová. 

 (aj, rm, mp)

Z V R P Skóre B +/-
1 KFC Komárno 19 14 3 2 47:14 45 18 
2 MŠK Púchov 19 12 5 2 39:12 41 11 
3 ŠK LR CRYSTAL 19 12 3 4 38:25 39 9 
4 TJ KOVO Beluša 19 10 5 4 27:18 35 11 
5 MFK Topvar Topoľčany 19 10 2 7 31:25 32 5 
6 FC ViOn Z. Moravce - Vráble B 19 9 4 6 31:24 31 -2 
7 FC Slovan Galanta 19 9 3 7 34:25 30 0 
8 FK DAC 1904 Dun. Streda B 19 8 6 5 25:20 30 3
9 TJ Družstevník Veľké Ludince 19 8 5 6 27:27 29 -1 

10 FK Slovan Duslo Šaľa 19 7 5 7 24:20 26 -4 
11 FC Horses 19 7 3 9 22:32 24 0 
12 ŠK 1923 Gabčíkovo 19 6 4 9 17:22 22 -2 
13 ŠK Šurany 18 6 3 9 30:38 21 -6 
14 FC Baník HN Prievidza & Handlová 19 6 3 10 23:34 21 -6 
15 MŠK - � ermál Veľký Meder 19 6 3 10 18:32 21 -12 
16 FKS Nemšová 19 5 3 11 21:34 18 -9 
17 MFK Dubnica nad Váhom 19 4 4 11 18:31 16 -14 
18 FKM Nové Zámky 19 4 2 13 23:33 14 -13 
19 FC Neded 19 3 2 14 19:48 11 -22 

Z V R P Skóre +/- B
1. HK Bánovce nad Bebravou 14 11 0 3 455:362 + 93 22
2. HC Tatran Stupava 14 10 1 3 386:337 + 49 21
3. RESPECT Inter Bratislava 13 10 0 3 360:284 + 76 20
4. HC SPORTA Hlohovec 13 10 0 3 371:305 + 66 20
5. Iuventa Michalovce jun. 14 10 0 4 464:410 + 54 20
6. HKM Šurany 14 7 0 7 395:396 - 1 14
7. ŠKP Topoľčany 14 6 1 7 346:364 - 18 13
8. Handball Zlatná na Ostrove 14 5 1 8 367:379 - 12 11
9. HK Junior Močenok 14 4 0 10 350:405 - 55 8

10. ŠŠK CVČ Ferplast Nesvady - Imeľ 12 3 1 8 284:354 - 70 7
11. HK Slávia OA Sereď 14 2 0 12 328:411 - 83 4
12. ŠŠK Bernolákova Košice 14 1 2 11 324:439 - 115 4

Dvanáste víťazstvo
BKK – DKK Nové Mesto nad 
Váhom 4,5:3,5 (3123:3051)

Príroda plná vedomostí
s Centrom voľného času

V domácom stretnutí 
proti Novému Mestu nad 
Váhom si naší kolkári 
pripísali na konto dvanáste 
víťazstvo sezóny. Pod 
výhru 4,5:3,5 sa najvýraz-
nejšou mierou podieľal 
Jaroslav Podolák, ktorý 
v tretej tretine stretnutia 
zhodil 598 kolov. Vyni-
kajúci výkon vedúceho 

družstva nám v hodine 
dvanástej zaručil triumf 
a s ním spojené dva body 
do tabuľky. Svoj duel 
zvládol aj náš najlepší hráč 
Pavel Bročko, o ojedinelú 
remízu, ocenenú pol 
bodom, sa postaral Ivan 
Žitňan, V stretnutí sme k 
zemi poslali o 72 kolov viac 
ako hostia.    (aj)

Hvezdáreň Par-
tizánske v  spolupráci 
s  bánovským &Centrom 
voľného času zorganizovali 
pre 16 žiakov 4. ročníka 
základných škôl okresu 
zábavno-vedomostnú 
súťaž Príroda plná 
vedomostí . Súťaž v  dvoj-
členných družstvách bola 
určená žiakom, ktorí sa 
zaujímajú o  zemepis, 

prírodopis, astronómiu 
a majú všeobecný prehľad. 
Prvé miesto získali Hana 
Urbančoková a  Ladislava 
Lukášová zo Základnej 
školy Školská, druhé Lukáš 
Švec a  Filip Pira zo Zák-
ladnej školy Gorazdova  
a  tretie miesto Bystrík 
Paulen a Benedikt Zelenák, 
opäť zo ZŠ Gorazdova. 
 (cvč)

JUMPING a KANGOO JUMPS s MAŤOU
Poď si zaskákať 

s Maťou na trampolínach 
alebo na novinke ako je 
Kangoo Jumps! Kde? 
V Mestskom kultúrnom 

stredisku  na Ulici Janka 
Matušku (Sever) každý 
deň od 18.00 do 19 h 
(pre nových členov je 
vyhradený hlavne utorok 

a štvrtok). Spolu zažijeme 
kopec zábavy, pri cvičení 
netrpia Vaše kĺby, zlepšíte 
si kondíciu a vytvarujete si 
perfektnú postavu . Tešíme 

sa na Vás!  Deti si môžete 
zobrať zo sebou, pretože 
aj o ne sa počas cvičenia 
postaráme v detskom 
kútiku.
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BÁNOVCE NAD BEBRAVOU, Dom kultúry Farská
sob 18.3.2017, 19h

Predpredaj: DK, ul. Farská, 0907/167 870 p. Mišák,
nadezdazatkova@gmail.com, Ticketportal

V  polovici februára 
sa uskutočnila u našich 
západných susedov veľká 

cena Plzne v zápasení vo 
voľnom štýle. V konkurencii 
nemeckých, rakúskych, 

bulharských, českých 
a slovenských zápasníkov si 
bánovskí chalani vybojovali 
dve medaily. V hmotnostnej 
kategórii do 35 kg získal 
Michal Žitník prvé miesto 
bez boja, pretože ani jeden 
klub nedokázal pre neho 
zabezpečiť čo i len jedného 
súpera. Vo veľmi dobrých 
výkonoch, pokračuje Juraj 
Bočák. Ten sa v kategórii 
juniorov do 84 kg dostal 
až do � nále, kde bol nad 
jeho sily Bánovčan Jozef 
Mesiarkin, ktorý momen-
tálne zápasí za Košice. Juraj 
si tak v kvalitnej konku-
rencii vybojoval výborné 
druhé miesto. Posledný 
náš zástupca Peter Ducho 
sa v hmotnosti do 55 kg 
umiestnil na nepopulárnom 
4. mieste. 

V Chotíne sa 18.  feb-
ruára uskutočnili Maj-

strovstvá Slovenska kadetov 
v  zápasení gréckorímskym 
štýlom. Na republikový 
šampionát vycestovala 
štvorica zápasníkov Báno-
viec, no tá sa medzi 
sedemdesiatkou účastníkov 
výraznejšie nepresadila. 
Bodované umiestnenie 
dosiahli len Samuel 
Karas a Samuel Znášik, keď 
vo svojich hmotnostných 
kategóriách obsadili piate, 
resp. šieste miesto. 

Z medzinárodného 
turnaja v Nesvadoch si 
starší žiak Samuel Lojška 
(-73) a prípravkár Eros 
Čelechovský (-43)  priviezli 
bronzové medaily. Tretím 
zápasníkom Bánoviec bol 
v Nesvadoch Alex Janeček, 
ktorý v prípravkárskej 
kategórii do 30 kg obsadil 
siedme miesto.  

   (aj, mu)

Trať od termálneho 
kúpaliska po koniec vodnej 
nádrže Prusy sa 26. februára 
stala úsekom, na ktorom sa 
bežalo druhé tohtoročné 
kolo Bánovskej bežeckej 
ligy. Zima poriadne ukázala 
svoju sily, čo sa prejavilo 
aj na trati. 36 priaznivcov 
behu sa po štarte muselo 
vysporiadať s množstvom 
výtlkov, blatom, rozto-

peným snehom či ľadom, 
podmienky veru  neboli 
ideálne. Napriek všetkému 
svoj bežecký formát opäť 
potvrdil trojnásobný víťaz 
ligy Tomáš Podpera, ktorý 
najrýchlejšie zvládol šesť 
kilometrovú trať. Adam 
Lisý z Ľutova dobehol do 
cieľa ako druhý, tretiu 
pozíciu obsadil Pavol 
Kyselica. Medzi ženami 

triumfovala Mária Sele-
šová nasledovaná Lenkou 
Lomnickou a Naďou Kyse-
licovou. Najskúsenejším 
bežcom na trati bol Jozef 
Kudla, narodený v roku 
1947. Naopak primát naj-
mladšieho účastníka nedeľ-
ného bežeckého podujatia 
patril štvorročnému Hugovi 
Kyselicovi, ktorý si 2,4 
kilometra dlhú trať odbehol 

v doprovode svojho otca. 
Vzdialenosťou kratšie, no 
náročnosťou neľahké druhé 
kolo BBL-ky otestovalo aj 
mentálnu stránku bežcov. 
Kto prišiel do cieľa čistý, ten 
šetril svoje sily aj oblečenie. 
Tí, čo dali do pretekov 
všetko, vyzerali „drsne“. 
Tretie kolo bežeckej ligy 
je na programe 26. marca 
v Ostraticiach. (aj, mp)  

Prípravkári futbalového 
Spartaka sa 25. februára 
zúčastnili veľkého medziná-
rodného halového turnaja, 
ktorý sa  uskutočnil v super-
modernej hale s umelou trávou 
v Korni. Pätnásť tímov zo 
Slovenska, Poľska a zo sused-
ných Čiech bolo rozdelených 
do troch päťčlenných skupín. 

Zverencom Milana Kráľa sa 
tentokrát príliš výsledkovo 
nedarilo. Obsadili celkové 
13. miesto, no podstatnejšie 
ako umiestnenie je fakt, že 
chalani si na turnaji mohli 
porovnať svoje futbalové kva-
lity z tímami zvučných mien. 
Nastúpiť proti AS Trenčín, 
MŠK Žilina, MFK Ružom-

berok nie je každodenná zále-
žitosť. Aj preto odchádzali 
chalani domov sklamaní z 
výsledkov, ale obohatení o 
skúsenosti, ktoré im kvalitný 
turnaj ponúkol.  Výsledky: 
BN  - Dukla Banská Bystrica 
0:8, BN - Victoria Chroscice 
(Poľsko) 0:1, BN - MFK Bytča 
2:3 (F. Slovák 1, O. Hinca 

1), BN - MFK Ružomberok 
4:4 (F. Slovák 3, A. Jaroš 1), 
skupina o 11.-15.miesto: BN - 
MFK Vítkovice 1:3 (V. Herián 
1), BN - FK Junior Šaca 2:2 (F. 
Slovák 2), BN - Fomat Martin 
2:1 (F. Slovák 1, A. Jaroš 1), 
BN - Dukla Banská Bystrica 
4:3 (J. Kráľ 2, F. Slovák 2).   
 (aj,mk)

Bánovskí zápasníci na stupni víťazov

Drsné druhé kolo bežeckej ligy 

Futbalová prípravka na medzinárodnom turnaji

Turnaj v Plzni - na stupňoch víťazov v hmotnosti do 84 
kg v kategórii juniorov - 1. miesto Mesiarkin Jozef (ZK 
Košice - odchovanec bánovského zápasenia), 2. Juraj 
Bočák (MZK BN) a 3. miesto Vojtech Piskoř (Sokol 
Vítkovice)  Foto: MZK

Aj Bánovčania zistili 
ako chutia larvy

S exotickou prezen-
táciou „Ako chutí hmyz – 
surovina tretieho tisícročia“ 
prišiel na bánovský festival 
Hory, cesty, ľudia v sobotu 
4. marca Milan Václavík 
z Českej republiky. Ako 

chutil Bánovčanom, a ako si 
festival užívali organizátori i 
hostia sa dozviete v budúcom 
vydaní Bánovských novín.

Na foto Branislava Šte-
fánika larvy resp. húsenice 
pripravené na ochutnávku
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        IJaV Bánovce nad Bebravou - 
        Inštitút jazykov a vzdelávania

Inštitút jazykov
a vzdelávania

´

úradné a neúradné 
preklady 

do všetkých svetových 
jazykov

PREKLADATELSKÁ 

AGENTÚRA

Darčeky pre každého v predajni Sovička. Na bánovskej tržnici
po – pia 9.00 – 15.30 h, so 9.00 – 12.00 h. Tel. 0914 220 229

týždenník
občanov mesta 
Bánovce nad Bebr.

www.smiechoty.sk
Do � rmy príjmu nového 
zamestnanca a majster ho hneď 
vezme do parády: „Tak mladý, 
tu máš metlu a pôjdeš zamiesť 
halu!“ „Ale ja som inžinier?!“ 
„Aha!“ -škriabe sa majster za 
uchom: „Tak ja ti to ukážem.“

V jednej novej slovenskej � rme 
sa na nástenke objavil oznam 
vedenia: Váš plat je vaša 
osobná vec, a nemusíte preto 
nikomu vešať na nos, koľko 
u nás zarábate! Po niekoľkých 
dňoch bolo na ozname dopí-
sané: Sľubujem, že svoj plat 
nevyzradím nikomu na svete. 
Za ten plat sa hanbím takisto 
ako vedenie � rmy.
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Bratislava • Registračné číslo EV3780/09 • ISSN 1338-7049

Fíha tralala v Bánovciach
Produkcia Fíha tra-

lala vám prináša novú 
pesničkovo-divadelnú šou 
pre najmenších divákov. 
V  hodinovom programe 
Vás obľúbený škriatok Fíha 
so svojimi rozprávkovými 
kamarátmi prevedie všet-
kými ročnými obdobiami. 
Zaspievate si najznámejšie 
detské hity a zatancujete si 

na najobľúbenejšie fíhovské 
pesničky.

V Mestskom kultúrnom 
stredisku v  Bánovciach 
nad Bebravou na Ulici J. 
Matušku (Sever) sa Vám Fíha 
tralala predstaví v  stredu 
15. marca od 17.00 h. Vstu-
penky sú v  predpredaji cez 
ticketportal na pošte alebo 
v cestovných kanceláriách.


